
Verslag bijeenkomst werkgroep Gemeenschapshuis / Dorpsraad Ell / 29 april 2009 
 
Aanwezig: Thieu van Lier, Jhon van Veelen, Theo Bongers, Ton van Deursen en Theo van den 
Berkmortel (notulist). 
 
Thieu heet iedereen welkom. Doel van deze bijeenkomst is afspraken te maken hoe we wij inhoudelijk 
gaan reageren op het rapport van VB&T en de nota d.d. 7 april die door de gemeente aan de raads- 
en commissieleden is verstuurd.  
 
Stand van zaken: 
Op 9 april 2009 zijn wij als vertegenwoordigers van de Dorpsraad Ell uit de Stuurgroep Ellenhof van 
de gemeente gestapt. In deze Stuurgroep hebben zitting wethouder Pieter Jeurgens, projectleider Vic 
Pennings en de leden van de werkgroep Gemeenschapshuis. Bijeenkomsten van de Stuurgroep 
waren tot dan toe goed verlopen. Het adviesbureau VB&T zou een kostenopzet gaan maken van de 
verschillende scenario’s. Afgesproken was dat deze eerst in de Stuurgroep besproken zouden 
worden, voordat de verschillende varianten en kosten doorgestuurd zouden worden naar de fracties. 
Dit is niet gebeurd en per brief op 7 april rechtstreeks verstuurd naar de leden van commissie 
Leefbaarheid en de raad van de gemeente. Er was door ons in een eerdere Stuurgroepbijeenkomst al 
aangegeven dat er bedenkingen waren richting het adviesbureau. Vic Pennings heeft dit ook 
aangegeven richting directeur adviesbureau. De berekeningen zijn opgesteld en rechtstreeks 
doorgestuurd naar de fracties, zonder terugkoppeling met de stuurgroep (en dus de leden van onze 
werkgroep). We zijn door deze ontwikkelingen in een impasse terecht gekomen. Wij gaan als 
werkgroep nu een aanvullende nota opstellen (tijd was echter te kort om dit klaar te krijgen voor de 
bijeenkomst met de commissie 20 april jongstleden). We willen bereiken dat de berekeningen van tafel 
gaan en dat we met een nieuwe opzet komen met de volgende punten als onderbouwing;  

• De huidige opzet (scenario’s) is appels met peren vergelijken, 

• Medio 2006 heeft de raad van de voormalige gemeente Hunsel besloten een bedrag van  

• € 1.500.000,-- beschikbaar te stellen.  

• Duidelijke wens (ook van de huidige gebruikers) locatie aangeven,  

• Ontmoetingsplek voor ouderen,  

• Horeca gedeelte koppelen i.v.m. drukken exploitatiekosten (beheer en omzet creëren), 

• Servicepunt openen (zorgpleintje, mogelijkheid zorginstelling/zorgwoningen),  

• Scenario 4 is geen optie, te weten onderzoek naar een minimale en hoogst noodzakelijke 
verbouwing van Ellenhof (is ook door de voormalige gemeente Hunsel al gedaan),  

• Nieuw gezicht plein (centrumgedachte).  
Theo Bongers heeft namens de werkgroep op 20 april voor de raadscommissies Sociaal 
Maatschappelijke Zaken & Leefbaarheid gebruik gemaakt van de inspraakmogelijkheid.   
 
Reactie onzerzijds richting gemeente: 
Actie: Thieu in overleg met Theo Bongers; aanvullende informatie opvragen bij gemeente. 
Zoals toegezegd zouden wij nog inhoudelijk reageren op het rapport van VB&T en de nota die door de 
gemeente aan de raads- en commissieleden is verstuurd. Hierbij willen wij tevens aangeven wat de 
mogelijkheden in deze situatie zijn en welke kansen er liggen voor de gemeenschap Ell. Om dit goed 
en weloverwogen te kunnen doen hebben wij aanvullende informatie nodig. 
Thieu zal (in overleg met Theo Bongers) de volgende documenten/informatie aanvragen bij de 
gemeente: 

1. Structuurvisie kern Ell 
2. Woningbehoefte onderzoek 
3. Verdeling contingenten per kern (incl. mogelijkheden om te bouwen binnen Ell de komende 

10 jaar)  
4. Mogelijkheden tot aanvraag extra contingent bij de provincie t.b.v. 12 zorgwoningen in het 

kader van het IDOP, incl. aanvullende financiering  
5. Stand gereserveerde middelen voor het nieuwe dorpshuis te Ell  
6. Reactie college op de brieven van de dorpsraad/ hoe nu verder/ staat college open voor 

externe samenwerking met bv. een woningcorporatie? 
 
Actie: Theo Bongers zal in onze reactie benadrukken wat de kansen zijn in de huidige recessie.  
Er verschijnen op dit moment regelmatig berichten dat de gemeente in ‘financieel zwaar weer’ terecht 
kan komen. De gemeente constateert dat bij ongewijzigd beleid zij niet ontkomt aan ingrijpende 
maatregelen. Geplande wegverbeteringen en grote werkzaamheden aan rioleringen en andere 



projecten zullen behoorlijk op de begroting gaan drukken. Theo zal benadrukken dat er kansen zijn als 
er een koppeling plaats vindt tussen de beoogde revitalisering van de kern, samenwerking met andere 
(markt)partijen (coöperaties) etc. Richtinggevend is de combinatie, in het nieuwe gemeenschapshuis.  
Eventueel de gymzaal gefaseerd er bij laten aansluiten. Is er al voldoende bekeken of de 
normvoorstellen ook op het plein te realiseren zijn? 
 
Actie: Jhon maakt schetsmatig een overzicht van de mogelijkheden op het plein e.o. 
Dit wordt een 3D schets, die een inspirerend beeld moet geven. Meegenomen wordt ook de extra 
parkeerruimte aan de achterkant van de huidige zaal. Ook ligt er binnen het project Steenenbampt, 
nog een perceel met een maatschappelijke functie. Wat zijn daar de mogelijkheden voor? 
Actie: Theo Bongers stuurt nog aan Jhon de normcijfers van sportzalen. 
 
Actie: Thieu vraagt aan Fons Timmermans over de mogelijke financiële gevolgen voor gemeente bij 
het niet laten doorgaan van het project Steenenbampt. 
Hoe is de voorgeschiedenis van het project Steenenbampt? Wat zijn de lasten en lusten voor de 
gemeente Leudal. Zijn er consequenties als het project wordt uitgesteld of helemaal niet wordt 
uitgevoerd? 
 
Actie: Thieu en Ton kijken naar het totale financiële overzicht. 
In het financiële overzicht staat de Rabobank als PM post genoteerd. Is daar wat meer duidelijkheid 
over te verkrijgen? De ruimte en het huidige gemeenschapshuis komen beschikbaar. 
Uitgezocht moet worden of budgetneutraal een voorstel kunnen realiseren als er 12 zorgwoningen 
kunnen komen, dit als verdieping(en) op het nieuwe gemeenschapshuis. Levert dit een deel van de 
ontbrekende € 1.000.000,-- op? Volgens Theo Bongers leveren 6 appartementen al gauw zo’n  
€ 300.000,-- op. Doelgroep van deze appartementen is vooral het oudere segment.  
Actie: Thieu vraagt de boekwaarde van huidige zaal op bij Vic Pennings. Hoe worden de 
kapitaallasten afgedekt? Gaat de gemeente Leudal ook uit van coöperatief medegebruik? 
In het financiële overzicht moet vooral benadrukt worden dat we steeds een combinatie van gebruik 
zoeken. Het samenwerken met bijvoorbeeld zorginstellingen/coöperaties kunnen de 
investeringskosten aanzienlijk drukken. In onze visie zal de verhuur/exploitatie van het nieuwe 
gebouw beheerd gaan worden door een stichting. In deze stichting hebben zitting een representatief 
aantal Eller verenigingen. Daarbij gaan we uit dat de gemeente de grond beschikbaar stelt. Extra 
aandacht moet er zijn voor het onderwerp geluids-isolatie. 
 
Volgende vergadering op woensdag 20 mei, 20.30 uur bij Ton van Deursen. 
 

 
5 mei 2009 

Theo van den Berkmortel 
 


